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Z á p i s 
 

z IV. veřejného zasedání Zastupitelstva města Nepomuk konaného dne 24. 2. 2011 od l9.OO 
hodin v hotelu  Dvorec 

Číslo jednání:  JedNZ2-4/2011  
Datum jednání:  24.02.2011 
Místo jednání: hotel Dvorec 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
Omluveni: Polívka Jiří MUDr. CSc , Trhlíková Věra Mgr.  
Hosté:  - 
Přílohy:  jsou součástí návrhů 
  
Starosta, dle § 92 odst. l zák. č. l28/2OOO Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů a změn, 
zahájil v 19.00 hod. řádné IV. veřejné zasedání Zastupitelstva města Nepomuk, přivítal 
zastupitele a přítomné. Konstatoval, že je přítomno 13 členů zastupitelstva a tudíž je 
zastupitelstvo usnášeníschopné. Navrhl, aby se zasedání řídilo původně vyhlášeným 
programem: 

 

Pan starosta určil zapisovatelem pana tajemníka Ing. Václava Netušila. 
  

Program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva ověřovatelů zápisu z minulého zasedání 
3. Návrh: Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu  (45/NZ2/2011) 
4. Návrh: Kontrola usnesení  (46/NZ2/2011) 
5. Návrh: Zprávy z jednání městské rady  (47/NZ2/2011) 
6. Návrh: Obecně závazná vyhláška města Nepomuk  č. 1/2011 o místních poplatcích  

(43/NZ2/2011) 
7. Návrh: Rozdělení  finančních příspěvků pro spolky , sdružení a zájmové organizace 

- rok 2011  (44/NZ2/2011) 
8. Návrh: Smlouva o dílo na stavbu :“Rekonstrukce čerpací stanice splašků u školy a 

AT stanice na vodojemu Vyskočilka v Nepomuku“  (48/NZ2/2011) 
9. Návrh: Rekonstrukce místních komunikací  ul. Na čiháku , Luční , Myslivecká , část 

ulice Plzepské , U Pošty a Na Kaplance  (49/NZ2/2011) 
10. Různé 
11. Diskuse 
12. Usnesení 
13. Závěr 
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Po přečtení programu se pan starosta zeptal, jestli má někdo připomínek.   
Pan  Kroupa  řekl , že by bylo dobré nejdříve začít Volbou návrhové komise a ověřovatelů 
zápisu a po té  zprávou  ověřovatelů  zápisu  z minulého zasedání .  Pan starosta odpověděl , 
že bude vyhověno . 
Potom se zeptal jestli není ještě dalších  připomínek . 
 Nebylo tomu, tak nechal hlasovat o tom, kdo souhlasí s navrženým programem jednání. 
 
Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
 
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 

  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
 

Ad 2. – Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu  (45/NZ2/2011) 
  

Pan starosta navrhl, aby v návrhové komisi pracovali:  
PhDr. Pavel Kroupa ,  Ing. Jiří Švec a Hana  Valentová  

 
Po té řekl ,  že před jednáním  zastupitelstva  projednal složení návrhové komise 
s jednotlivými členy  a navržení zastupitelé s ním souhlasili .  Potom se zeptal, zda má někdo 
k tomuto nějakou připomínku. Nebylo tomu tak, a proto nechal o návrhu hlasovat. 
 
Pro hlasovalo:                          12              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav ,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
   
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   1   (PhDr. Pavel Kroupa) 

 
- schváleno 
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--------------------------------------------------------------------------------- 
 
Za ověřovatele zápisu z dnešního zasedání  pan starosta  navrhnul :   
 
Václava Nováka   a Václava Horníka  
 
 
Po té řekl ,  že před jednáním  zastupitelstva  projednal složení ověřovatelů zápisu  
s jednotlivými členy  a navržení zastupitelé s ním souhlasili .  Potom se zeptal, zda má někdo 
k tomuto nějakou připomínku. Nebylo tomu tak, a proto nechal o návrhu hlasovat. 
 
Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
  
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 

   
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Ad 3. - zpráva ověřovatelů zápisu z minulého zasedání  

 
Pan starosta požádal pana  Miroslava Míkovce  a  Mgr. Miroslava Němce , aby podali 
zprávu o ověření zápisu z III. veřejného zasedání Zastupitelstva města Nepomuk. Pan   Mgr. 
Miroslav Němec  řekl, že spolu s Miroslavem  Míkovcem  ověřili zápis a ten se ve všech 
bodech shoduje s usnesením. 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  
Ad 4. - Kontrola usnesení  (46/NZ2/2011) 
  
Zde pan starosta řekl, že úkoly z minulého zasedání byly splněny , na většinu dotazů bylo 
zodpovězeno přímo na minulém zasedání. Jedinou věcí , na kterou nebyl schopen odpovědět 
, byl dotaz MVDR. Ladislava Janovce na demontáž zařízení na Sokolovně ( z důvodu jeho  
nepřítomnosti na Radě města 1. 12. 2011) . Věc řešil Kontrolní výbor , jehož zápis jste 
obdrželi a to včetně odpovědi  Rady města na toto téma. Považuje tedy  i  tuto věc za 
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vyřízenou . Dalším bodem byl podnět pana Šimáčka na plísep v bytě v bytovém domě 
“Rafanda” – tato věc je nyní v řešení stavebního technika.  
Potom poprosil , aby  zprávu o kontrole  plnění usnesení  z minulého veřejného zasedání 
městského zastupitelstva dala návrhová komise do usnesení jako zastupitelstvo bere na 
vědomí .  
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Ad 5. Zprávy z jednání městské rady  (47/NZ2/2011) 
 Paní Marušincová (místostarostka) přečetla důležité zprávy z jednání rady konané dne 2. 2. 

2011 a 16. 2. 2011 

 

U tohoto  bodu  řekl  pan  starosta , aby to návrhová komise  navrhla do usnesení jako 

zastupitelstvo bere na vědomí   
 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Ad 6. -  Obecně závazná vyhláška města Nepomuk  č. 1/2011 o místních 
poplatcích  (43/NZ2/2011) 
 

Návrh usnesení  
 

Schvaluje 
 
Obecně závaznou vyhlášku města Nepomuk č. 2/2011 o místních poplatcích  dle přílohy  

Doporučuje 

Na minulém veřejném zasedání  zastupitelsva města Nepomuk  byl návrh  této vyhlášky  odložen s 

tím , že se má dopracovat.  Původně byla vyhláška pod číslem 1/2011 .  Zastupitelstvo  zrušilo 

usnesením vyhlášku  o regulaci provozování výherních hracích přístrojů . Vyhláška se může dle 

metodiky  z MV ČR  rušit  pouze vyhláškou o zrušení  vyhlášky.  Proto č. 1/2011 má vyhláška o zrušení  

Obecně závazné vyhlášky  č. 1/2010 o regulaci provozování výherních hracích přístrojů .  Čísla jsou 

vedena  za daný rok vzestupně podle vyhlášení .       

  
Zde pan starosta řekl, že tato vyhláška bude mít číslo 2/2011 , protože 1/2011 musela rušit 
vyhlášku o výherních hracích automatech.   
Pak dodal , že od doby , kdy byla poslána vyhláška v podkladech zastupitelům již vznikly další 
pozměpovací návrhy o , kterých nyní budou hlasovat postupně podle schváleného jednacího 
řádu.  
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První pozměpovací návrh  - citace: 

Čl. 5 

Sazba poplatku 

(1) Sazba poplatku za kalendářní rok činí: 

a) Kč 150,- za kalendářní rok a kaţdého psa, 

b) Kč 500,- za kalendářní rok a kaţdého psa v části obce v bytových domech, 

Kč 200,-za kalendářní rok a kaţdého psa, jehoţ drţitelem je poţivatel invalidního, 
starobního, vdovského nebo vdoveckého důchodu, který je jeho jediným zdrojem  

  
 
 Pan starosta se zeptal , jestli k tomu nemá někdo ještě připomínky . Nebylo tomu , tak 
nechal hlasovat .  
 
Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
   
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 

 

------------------------------------------------------- 

 Druhý pozměpovací návrh – citace: 

Čl. 13 

Předmět poplatku, poplatník 

(1) Poplatek za uţívání veřejného prostranství se vybírá za zvláštní uţívání veřejného 

prostranství, kterým se rozumí provádění výkopových prací, umístění stavebních 

zařízení, umístění dočasných staveb, umístění skládek a zařízení slouţících pro 

poskytování prodeje a sluţeb, pro umístění reklamních zařízení, zařízení lunaparků a 

jiných obdobných atrakcí a užívání tohoto prostranství pro kulturní, sportovní a 

reklamní akce  a za vyhrazení trvalého parkovacího místa.  

  
Pro hlasovalo:                          12              
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(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav ,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
  
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   1 (Kroupa Pavel PhDr.,) 
     

 
- schváleno 

 

--------------------------------------------------------- 

 
Třetí pozměňovací návrh  
 

Čl. 17 

Sazba poplatku 

(1) Sazba poplatku činí za kaţdý i započatý m2 a kaţdý i započatý den: 

a) Kč 10,- za umístění prodejních zařízení,  

b) Kč 10,- za umístění dočasných staveb slouţících pro poskytování prodeje a 

sluţeb, 

c) Kč 2,-  za užívání tohoto prostranství pro kulturní, sportovní a reklamní akce 

d) Kč 20,- za  umístění zařízení lunaparků a jiných obdobných atrakcí 

e) Kč 2,- za umístění reklamních zařízení po dobu kratší jednoho roku (za kaţdý i     

započatý m2 a kaţdý i započatý den)  

f) Kč 1,- za provádění výkopových prací, umístění stavebních zařízení a umístění 

skládek,  

g) Kč 10,- za vyhrazení trvalého parkovacího místa po dobu kratší jednoho roku (za 

kaţdý i započatý m2 a kaţdý i započatý den) 

  
 
Pro hlasovalo:                          11              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Kovář Václav , Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
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Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   2  (Kroupa Pavel PhDr., Jiran Pavel Ing.) 
     

 
- schváleno 

  
--------------------------------------------------------- 

 
 Čtvrtý pozměňovací návrh 
 

Čl. 19 

Osvobození a úlevy 

(1) Poplatek se neplatí: 

a) za vyhrazení trvalého parkovacího místa pro osobu zdravotně postiţenou, 

b) z akcí pořádaných na veřejném prostranství, jejichţ výtěţek je určen na charitativní 

 a veřejně prospěšné účely. 

c) za akce pořádané či spolupořádané městem Nepomuk 

(2) Od poplatku se dále osvobozují: 

a) prodejní zařízení - předzahrádky restaurací a podobných provozoven. 

   
 
Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. ,  
 Mgr., Valentová Hana) 
 
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 

 

------------------------------------------------------- 

 Dále pan starosta řekl , že po doručení právníkům byl požadavek doplnit specifikaci 
veřejného prostranství .  
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Pan Novák chtěl doplnit ulici J. Kubíka.  
Ing. Jiran se zeptal , proč  se dávají  do vyhlášky jen některé ulice jako veřejné prostrantství, 
proč  se  tam nedají  všechny ulice  . Pan starosta odpověděl , že pozemky pod všemi ulicemi 
nejsou města a dále na kontrolu by město muselo přijmout dalšího zaměstnance a tím  bude 
zbytečně buzerovat lidi , kteří si  pečují celoročně o prostranství před svojí nemovitostí  ( v 
zimě uklízejí sníh a v létě sečou trávu) .  
MVDR. Ladislav Janovec se zeptal , proč se budou buzerovat jenom lidi v Nádražní ulici . Dále 
dodal ,   proč byli buzerování v minulosti manželé Mukenšnáblovi za umístěný  kontejnéru a 
stavebního material  před svojí nemovitostí . 
Paní Valentová se zeptala , proč se do vyhlášky   nedá  třeba Blatenská  ulice, kde  celoročně  
parkují vozidla  Kočkovi . 
Pan Špitzer také souhlasil se  zpoplatněním prostranství , kde  celoročně lidi  parkují 
automobily.  
MVDr Janovec řekl ,že  pokud by ve vyhlášce byly veřejným prostranstvím všechny ulice ,  
nechal na správci  poplatku,  posouzení   každého  konkrétního  případu  , že pokud 
prostranství  před svojí nemovitostí udržuje , mohl by  tam dočasně složit materiál a to 
bezplatně .  
Pan Novák souhlasil s MVDr Janovcem.  
Pan starosta ujistil všechny  , že to bude fungovat jako nyní. Ohledně poplatků  jde  spíše o 
zpoplatnění  stánkařů.  
Pak se  přítomní shodli  na doplnění ulice v příloze č. 1 k vyhlášce – viz následující .  
 
 
Po té nechal hlasovat o stanoveném veřejném prostranství , které je vyjmenováno ulicemi a 
následným zákresem do mapy .  
 
Původní seznam ulic :  

P Ř Í L O H A    Č.   1 
k obecně závazné vyhlášce č. 2/2011 o místních poplatcích 

 

 

 

 

Poplatek podle této vyhlášky se platí za uţívání těchto veřejných prostranství: 

 

- Náměstí A. Němejce, 

- Náměstí Přesanické, 

- Husova ul., 

- Plzeňská ul., 

- Zelenohorská ul., 

- Zelenodolská ul., 

- Ul. Na Kaplance, 



 

ZASTUPITELSTVO MĚSTA NEPOMUK 
Zápis ze zasedání 
 

 
 

- Ul. U Pošty, 

- Třebčická ul., 

- Nádraţní ul. (část) 

+ ulice  

 

 

 

 

Grafické vyznačení těchto veřejných prostranství  je uvedeno na mapě, která tvoří  přílohu č. 

2,  k obecně závazné vyhlášce č. 2/2011 o místních poplatcích. 

  
Přehled s dopněnými ulicemi  
 
 

P Ř Í L O H A    Č.   1 
k obecně závazné vyhlášce č. 2/2011 o místních poplatcích 

 

 

 

 

Poplatek podle této vyhlášky se platí za uţívání těchto veřejných prostranství: 

 

- Náměstí A. Němejce, 

- Náměstí Přesanické, 

- Husova ul., 

- Plzeňská ul., 

- Zelenohorská ul., 

- Zelenodolská ul., 

- Ul. Na Kaplance, 

- Ul. U Pošty, 

- Třebčická ul., 

- Nádraţní ul., 

- ul. Jirky Kubíka, 

- Školní ul., 

- Tojická ul., 

- Blatenská ul., 

- V Parku, 

- Roţmitálská ul., 

- Ţelezniční ul., 

- ul. U Trati 
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Grafické vyznačení těchto veřejných prostranství  je uvedeno na mapě, která tvoří  přílohu č. 

2,  k obecně závazné vyhlášce č. 2/2011 o místních poplatcích. 

 

 

O takto  doplněné vyhlášce o nové ulice , které budou brány jako veřejné prostranství , 

nechal pan starosta hlasovat jako o pozměňovacím návrhu.   

Po dopsání navrţených ulic se pan starosta ještě zeptal , jestli má někdo připomínky. Nebylo 

tomu , tak nechal hlasovat.   

 

Pro hlasovalo:                          12              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav ,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
  
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   1 (Kroupa Pavel PhDr.,) 
     

 
- schváleno 

 

 -------------------------------------------------------------- 

 

Po všech projednaných protinávrzích nechal pan starosta hlasovat o schválení  vyhlášky č. 

2/2011 o místních poplatcích  jako celku.  

 

  
Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
   
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    
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- schváleno 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad 7   Rozdělení  finančních příspěvků pro spolky , sdružení a zájmové 

organizace - rok 2011  (44/NZ2/2011) 
 

Návrh usnesení  
  

Schvaluje 
 
Rozdělení  finančních příspěvků  pro spolky , sdružení a zájmové organizace,   působícící ve městě 

Nepomuk , na rok 2011  ve  výši 300 tis. Kč .  

Důvodová zpráva: 

Příspěvky jsou uvedeny v přiložené  tabulce. Byly probrány v Komisi pro občanské záležitosti . Rada se 

jimi zabývala a doporučila je ke schválení  zastupitelstvu .  

------------------------------------- 

Pan starosta zde upozornil na zákon o střetu zájmů , který se vztahuje na uvolněné členy 

zastupitelstva + členy rady . V tomto případě se to vztahuje na něho , protože je členem  organizace 

N.O.S. a tím se zdrží při hlasování.  

Po té vyzval přítomné , aby se k  předloženému návrhu vyjádřili.  

Ing. Jiran  se ptal jestli 300 tis. Kč  je všechno , co se bude rozdělovat , nebo bude ještě druhá část. 

Vysvětlil , že v minulých letech bylo zvykem schvalovat příspěvky na dvakrát  a to větší část na 

začátku roku a potom tu menší část .  

Pan starosta odpověděl , že jestli se vyberou větší poplatky , například z výherních hracích přístrojů , 

může se ještě   třeba rozdělit  další částka .  

Pan Kroupa navrhl , že by bylo třeba začít pracovat na grantovém systému přidělování příspěvků .  

Ing. Jiran se zeptal proč dostává FK Nepomuk 90 000,-Kč , což představuje  1/3 celkového objemu.  

Pan Horník odpověděl , že také  záleží na velikosti členské základny.  

Ing. Jiran ještě podotkl , že k tomu byl ještě dříve placen autobus na utkání v zahraničí , dále městská 

hala zdarma a podle něho je to oproti ostatním spolkům dost veliká částka.   



 

ZASTUPITELSTVO MĚSTA NEPOMUK 
Zápis ze zasedání 
 

 
 
Pan starosta řekl , že od 04/2011 bude užívání haly zpoplatněno . FK Nepomuk  byl příspěvek na 

autobus o , který žádali,  zamítnut.  

Ing. Jiran ještě řekl , že FK Nepomuk byl odpuštěn poplatek za zábor veřejného prostranství v 

minulosti a to vše se  načítá , a pro toto on nebude hlasovat.  

Paní místostarostka vysvětlila , že při rozdělování příspěvků byli přítomni zástupci organizací a bylo 

dohodnuto rozdělení celé  finanční částky  najednou . Ona by to rozdělovala taky  na dvě etapy.  

Pan Novák řekl , že podle jeho informací povolil zábor veřejného prostranství v době přístavby 

tribuny FK Nepomuk  panu Michkovi  tehdejší pan starosta .  

MVDr Janovec , že řekne jednu stranu pravdy a to když se ptal pana Michka , kdo mu ten zábor 

povolil , bylo mu řečeno , že starosta a tajemník . Dále řekl , že když se ptal na radě , kdo může dát 

úlevu , bylo mu odpovězeno , že správce poplatku. Dále na otázku jestli dal někdo správci poplatku 

podnět . Bylo mu odpovězeno , že nikdo . Proto si myslí , že v minulých 8 – mi letech to bylo upečeno 

v některých kancelářích na úřadě.  

 

Po této diskusi dal starosta o původním  návrhu dle přílohy hlasovat . 

Ještě se zeptal , jestli má někdo připomínek . Nebylo tomu , tak nechal hlasovat.  

Pro hlasovalo:                          8              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,   
Marušincová Alena ,  Mašek František,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
   
Proti hlasovalo  :                          1  ( Jiran Pavel, Ing. )   

 

Zdržel se hlasování  :                   4  (Kroupa Pavel PhDr., Janovec Ladislav MVDr. ,  
                                                                   Míkovec Miroslav ,   Kovář Václav , )  
  

 

- schváleno 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

  

 

Dále pan starosta promítal granty. 
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Ad 8 - Smlouva o dílo na stavbu :“Rekonstrukce čerpací stanice splašků u 
školy a AT stanice na vodojemu Vyskočilka v Nepomuku“  (48/NZ2/2011) 
 

Návrh usnesení  
  
Bere na vědomí 

Výsledek výběrového řízení na stavbu : “Rekonstrukce čerpací stanice  splašků  u školy a AT stanice na 

vodojemu Vyskočilka v Nepomuku” .  

Kanalizace a vodovody Starý Plzenec a.s.   s  cenou   1 042 925,-Kč  včetně DPH 

INVEST TEL , s.r.o.    Klatovy                          s  cenou    1 177 866,-Kč včetně DPH  

AMTEX Top s.r.o.     Plzep                              s  cenou    1 172 925,-Kč včetně DPH 

Schvaluje 
Smlouvu o dílo s firmou Kanalizace a vodovody  Starý Plzenec  a.s.  na stavbu :“Rekonstrukce 
čerpací stanice splašků a AT stanice na vodojemu Vyskočilka v Nepomuku“ za cenu 
1 042 925,-Kč včetně DPH  

Důvodová zpráva: 

Uvedená zařízení se nachází v havarijním stavu . Hrozí zatopení sklepních prostor základní 
školy. Stejně tak časté opravy AT stanice, která je už dávno za dobou životnosti – zde hrozí 
přerušení dodávek pitné vody  obyvatelstvu.  
  

Pan starosta dále přečetl dopis od Kanalizací a vodovodů Starý Plzenec a.s. o nutnosti oprav výše 

uvedených  zařízení  - přiložen k zápisu .  

Ing. Jiran opustil jednací místnost . ( Přítomných 12 zastupitelů)  

 

Potom se zeptal jestli má někdo připomínek k projednávanému bodu . Nebylo tomu , tak nechal o 

tomto bodu hlasovat.  

 Pro hlasovalo:             12              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
 
Proti hlasovalo  :                          0   
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Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 

  
Ing. Jiran  se vrátil do jednací místnosti . ( Přítomných 13 zastupitelů)  

  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
  

Ad 9 - Rekonstrukce místních komunikací  ul. Na čiháku , Luční , Myslivecká , 
část ulice Plzeňské , U Pošty a Na Kaplance  (49/NZ2/2011) 
 

Návrh usnesení  
  
 
Pověřuje 
 
Radu a starostu  zajištěním kompletní přípravy projektů  rekonstrukce  místních komunikací a to ul. 

Na Čiháku , Luční , Mysliveckou  a dále  ul. U Pošty , Na Kaplance a část  Plzepské  na dotaci v rámci 

13. Výzvy ROP NUTS II Jihozápad  

Důvodová zpráva: 

Kompletní projekt ulic Na čihálu , Myslivecké a Luční byl již jednou podán na dotaci v roce 2009. 

Reknstrukce  místních  komunikací  - ulice U Pošty, část  ulice Plzeoské a Na kaplance již je 

vyprojektována  . Projektovala se v době minulého zastupitelstva.  Nyní se pouze přizpůsobuje  

novému dotačnímu programu .   

   
Pan starosta se zeptal jestli je připomínek k tomuto bodu .  
Pan Kroupa řekl , že je proti točně autobusů pod NORMOU a byl by rád  , kdyby se veřejná doprava 
přesunula na náměstí , aby ho oživila. V té souvislosti se zeptal , jestli vzhledem k rozpracovanosti 
projektu by šla točna autobusů vyndat . 
Pan starosta odpověděl , že projekt je připraven k dotaci . 
Tajemník  vysvětlil , že na dotaci , která se odevzdává v březnu půjde Rekonstrukce ulic Na Kaplance 
část Plzepské od kostela sv. J. Nepomuckého až k budově České pošty a dále část ulice U Pošty a to 
pouze ke Kaplance. Vrchní část ulice U pošty včetně točny z toho byla vandaná a to z důvodu 
majetkových poměrů ( PF ČR - původní vlastník církev) a zatím s nevyjasněnou komunikací s panem 
Prokopcem . Jinak řekl , že po rekonstrukci Přesanického náměstí a části Plzepské ulice už tam 
autobusy nebudou moci projet .  
Pan Míkovec řekl , že souhlasí s návratem autobusové dopravy na náměstí . Mohli by jezdit Husovo 
ulicí jako dříve. Ohledně točny autobusů se mu nelíbí zábor zeleně pod NORMOU. 
Pan Novák neměl nic proti  zobousměrnění Husovi ulice  , ale upozornil , že tam parkují další lidé .  



 

ZASTUPITELSTVO MĚSTA NEPOMUK 
Zápis ze zasedání 
 

 
 
Pan Janovec řekl , že s bordeláři , kteří parkují v Husově ulici je to třeba vyřešit , protože tam 
nemohou projet další auta.  
 
Po ukončení diskuse k tomuto bodu nechal pan starosta hlasovat : 

 
Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
 
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 

  
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Ad 10 - Různé :   
 

 Nebylo nic  
 

Ad. 11 – Diskuse 
 
Pan Kroupa se ptal ,  kdo řeší  aktuálně  dotace na úřadě  ,  jestli se neuvažuje o přijetí 
pracovníka na přípravu dotací . 
Starosta odpověděl , že většina dotací je už vyčerpána . V březnu se odevzdává poslední 
výzva .  
Místostarostka řekla, že na mzdy  je v rozpočtu o 10% méně , proto město nebude přijímat.  
Pan Kroupa dodal , že by mohl připravovat dotace i pro neziskové organizace.  
Pan Kroupa se ptal ohledně podnětu od občanů na vyřešení vykládání kamionů u firmy 
ELITEX ve Dvorci.  
Pan starosta odpověděl , že to je v regionu velký zaměstnavatel a nemá bohužel jak vykládat 
kamiony.  
Místostarostka vysvětlila , že by to šlo udělat dopravní značkou .  
Pan Horník řekl , že na to v minulosti  mnohdy upozorňovali .  
Místostarostka se zeptala přítomného náčelníka obvodního oddělení Policie ČR pana Kotiše.  
Pan Kotiš řekl , že je to překážka silničního provozu a  mělo by to být označeno dopravní 
značkou .  
Místostarostka řekla , že vstoupí do jednání s majitelem ELITEXU. 
Pan Horník řekl, že všechno je v řidičích a Police ČR  by to měla kontrolovat.  
Pan Špitzer se ptal , jestli město neví , že má vzniknout nová herna na náměstí . 
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Pan starosta odpověděl , že v lednu letošního roku tam byl pro souhlas od města Hoang min 
Nam  , ale ten nedostal a od té doby se tam neobjevil a celá věc utichla. 
Starosta řekl , že v současné době není vyhláška na regulaci výherních hracích přístrojů .  
Pan Demela řekl  , že v předvolební kampani  ČSSD  měli lepší obchodní síť v Nepomuku a 
nyní je zrušena vyhláška o regulaci výherních hracích přístrojů.  Upozornil na anketu na 
interentu  , kde většina je proti hazardu ( je pro regulaci hazardu ) .  
Starosta řekl , že lidi neznají platnou legislativu .  
Pan Demela řekl , že ministerstvo přece kontaktuje město ohledně povolování hracích  
terminálů.  
Starosta odpověděl , že ne.  
Pan Janovec dodal , že jak již říkal pan starosta , peníze z výherních hracích automatů 
můžeme využít smysluplně.   
Pan Kroupa  potvrdil , že souhlasí s argumentací pana starosty ohledně VHP. 
Pan Kubík se ptal , kdo může za stav Sokolovny.  
Starosta vysvětlil , že městu vybavil pivovar Krušovice restauraci Sokolovna  s podmínkou , 
že tam bude  čepovat pivo z Krušovic. V posledních dvou letech se pivo nečepovalo , tak si 
majetek odvezli. Odkup nebyl možný z důvodu , že nepodporují konkurenci .  
Pan Kroupa dal podnět radě , jestli by neudělala výběrové řízení na firmu , která by natáčela 
veřejná zasedání v Nepomuku .  
Pan starosta odpověděl , že to bude řešit s Berouškem .  
MVDr , Janovec se zeptal , jestli bude příští zastupitelstvo také taková zima  při jednání. Pan 
starosta odpověděl , že to bude řešit.  
 

   

Ad. 23  - Usnesení  
Paní místostarostka požádala zástupce návrhové komise, aby přednesl návrh usnesení z IV. 

zasedání zastupitelstva města Nepomuk.  Pan PhDr. Pavel Kroupa  přečetl usnesení .  

Vzhledem k tomu, že jednotlivé body již byly samostatně schváleny, nechal pan starosta 

hlasovat pouze o úplnosti a správnosti tohoto usnesení.  

Pro hlasovalo:                          13              

(Fabík Jiří ,  Horník Václav,  Janovec Ladislav MVDr. , 
 Jiran Pavel, Ing. , Kovář Václav , Kroupa Pavel PhDr.,  
 Marušincová Alena ,  Mašek František, Míkovec Miroslav ,  
Němec Miroslav Mgr., Novák Václav, 
 Švec Jiří Ing. , Valentová Hana) 
 
Proti hlasovalo  :                          0   

 

Zdržel se hlasování  :                   0    

 
- schváleno 
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Ad. 24 - Závěr 
  
Závěrem pan starosta všem poděkoval za účast a ukázněnost při jednání a popřál hezký zbytek večera. 

Jednání skončilo v 20:35 hodin. 

Zapsal: Ing. Netušil 

V Nepomuku dne 14. 2. 2011 

 

                                                                                                 Václav Kovář 

                                                                                                 Starosta města 

 

O v ě r i l i: 

 

Václav Novák    ..........................................................................................................................  
 
Václav Horník    .........................................................................................................................  
 

   

  


